
Oświadczenie złożone 

przez senator Halinę Biedę 

na 54. posiedzeniu Senatu 

w dniu 29 listopada 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra edukacji i nauki Przemysława Czarnka 

Jako senator Rzeczypospolitej Polskiej zwracam się z prośbą o przekazanie odpowiedzi na poniższe pyta-

nia. 

1. W jaki sposób funkcjonuje i prowadzi swoją działalność przedszkole otwarte 14 października 2022 r. 

w Berlinie? Proszę o uwzględnienie danych organizacyjnych, takich jak godziny funkcjonowania, liczba 

dzieci ogółem, liczba dzieci uczących się języka polskiego, liczba pracowników z podziałem na nauczycieli, 

administrację i obsługę. 

2. Na jakim etapie jest tworzenie i uruchamianie 4 szkół (w Hanowerze, Essen, Lipsku i Bremie), w któ-

rych odbywać się będzie nauka języka polskiego? Kiedy ostatecznie zostaną one otwarte? 

3. Czy Ministerstwo Edukacji i Nauki przekazało do KPRM, zgodnie z deklaracją Pana Ministra, 

1 milion zł na naukę języka polskiego w Niemczech poza systemem? 

Halina Bieda 


